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Palotás Község Önkormányzata 
Képviselő-testületének 

 
11/a. számú nyilvános ülési 

 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 

 
Készült:  Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2015. május 14-én  

    megtartott nyilvános üléséről 
 
N a p i r e n d: 
 
1./ Palotás Község Önkormányzata 2014. évi költségvetése módosításának megtárgyalása,  
     elfogadása                 7/2015.(V.15.) rendelet 
       Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
 
2./ Palotás Község Önkormányzata 2014. évi költségvetése végrehajtásának megtárgyalása,  
     elfogadása                 8/2015.(V.15.) rendelet 
      Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
 
3./ Védőnői Szolgálat 2014. évi költségvetésének teljesítése      56/2015.(V.14.) határozat 
      Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
 
4./ Beszámoló a 2014. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról 
      Előterjesztő: dr. Tóth Gabriella jegyző         57/2015.(V.14.) határozat 
 
5./ 2014. évi belső ellenőrzési jelentés megtárgyalása, elfogadása      58/2015.(V.14.) határozat 
      Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
 
6./ Egyebek: 

a.) Palotási Gyermeklánc Óvoda kérelme 
b.) Palotási Gyermeklánc Óvoda pályázat benyújtása gyermekétkeztetés feltételeit    
     javító fejlesztések támogatására         59/2015.(V.14.) határozat 
c.) Belterületi utak, hidak, járdák felújítása        60/2015.(V.14.) határozat 
d.) II. Palotási Tortafesztivál önkormányzati különdíj meghatározása 
e.) Nógrád Megyei Értéktárba való felvételre javaslatok 
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Palotás Község Önkormányzata 
Képviselő-testületének 

 
11/a. számú nyílt ülési 

 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 

 
Készült:  Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2015. május 14-én  
               megtartott nyilvános üléséről 
 
Testületi ülés helye: Községháza 
                                  Palotás, Kossuth út 1. 
Jelen vannak: Szabó Mihály polgármester, Komáromi Tibor alpolgármester, Almási Lajos, 
Hasznosi Norbert, Majer Zsuzsanna, Siposné Kiss Mónika, Uhrin János önkormányzati 
képviselők 
Tanácskozási joggal: dr. Tóth Gabriella jegyző 
    Krekács Istvánné óvodavezető 
Jegyzőkönyvvezető: Varga Anita ügyintéző 
 
Szabó Mihály polgármester megállapítja, hogy a 7 fős testületből 7 fő jelen van, az ülés 
határozatképes, az ülést megnyitja. 
 
A képviselő-testület az ülés napirendjére tett javaslatot elfogadja, így az ülés napirendje a 
következő: 
 
N a p i r e n d: 
1./ Palotás Község Önkormányzata 2014. évi költségvetése módosításának megtárgyalása,  
     elfogadása        
2./ Palotás Község Önkormányzata 2014. évi költségvetése végrehajtásának megtárgyalása,  
     elfogadása         
3./ Védőnői Szolgálat 2014. évi költségvetésének teljesítése       
4./ Beszámoló a 2014. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról 
5./ 2014. évi belső ellenőrzési jelentés megtárgyalása, elfogadása  
6./ Egyebek: 

a.) Palotási Gyermeklánc Óvoda kérelme 
b.) Palotási Gyermeklánc Óvoda pályázat benyújtása gyermekétkeztetés feltételeit    

                javító fejlesztések támogatására 
c.) Belterületi utak, hidak, járdák felújítása       
d.) II. Palotási Tortafesztivál önkormányzati különdíj meghatározása 
e.) Nógrád Megyei Értéktárba való felvételre javaslatok 

 
 
 
I. NAPIREND: 

 
Palotás Község Önkormányzata 2014. évi költségvetése módosításának megtárgyalása, 

elfogadása 
(előterjesztés, rendelet-tervezet a jegyzőkönyhöz csatolva) 
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Szabó Mihály polgármester: Köszönöm az alapos, mindenre kiterjedő munkát a hivatal 
dolgozóinak. A Pénzügyi, Ügyrendi és Településfejlesztési Bizottság előzetesen megtárgyalta a 
költségvetés módosítását, megkérem a bizottság elnökét ismertesse állásfoglalását. 
 
Siposné Kiss Mónika bizottság elnöke: Alaposan végignéztük, megtárgyaltuk a költségvetés 
módosítását, a felmerült kérdésekre kielégítő válaszokat kaptunk. A bizottság a testületnek 
elfogadásra javasolja a 2014. évi költségvetés módosítását. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
rendelet-tervezet elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a rendelet-tervezetet. 
 
A polgármester kihirdeti, hogy a képviselő-testület megalkotta az alábbi rendeletét: 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
 

7/2015. (V.15.) önkormányzati rendelete 
 

a 2014. évi költségvetés módosításáról   
(rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
II. NAPIREND: 
 
Palotás Község Önkormányzata 2014. évi költségvetése végrehajtásának megtárgyalása, 

elfogadása 
(előterjesztés, rendelet-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Szabó Mihály polgármester: A 2014. évi költségvetés végrehajtásáról szóló előterjesztést 
előzetesen szintén tárgyalta a Pénzügyi, Ügyrendi és Településfejlesztési Bizottság, megkérem 
a bizottság elnökét ismertesse állásfoglalását. 
 
Siposné Kiss Mónika bizottság elnöke: A bizottság a 2014. évi költségvetés végrehajtásáról 
szóló rendelet-tervezetet a testületnek elfogadásra javasolja. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
rendelet-tervezet elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a rendelet-tervezetet. 
 
A polgármester kihirdeti, hogy a képviselő-testület megalkotta az alábbi rendeletét: 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
 

8/2015. (V.15.) önkormányzati rendelete 
 

az önkormányzat 2014. évi költségvetésének végrehajtásáról 
 (rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
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III. NAPIREND: 
 

Védőnői Szolgálat 2014. évi költségvetésének teljesítése 
(előterjesztés, határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Szabó Mihály polgármester. A bizottság a Védőnői Szolgálat 2014. évi költségvetését is 
tárgyalta előzetesen, kérem a bizottság elnökét ismertesse állásfoglalását. 
 
Siposné Kiss Mónika bizottság elnöke: A bizottság a Védőnői Szoltálat 2014. évi 
költségvetés teljesítéséről szóló beszámolót elfogadásra javasolja a testületnek. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester elfogadásra javasolja 
a Védőnői Szolgálat 2014. évi költségvetésének teljesítéséről szóló javaslatot. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 
 

56/2015.(V.14.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a közös feladat-ellátású Védőnői 
Szolgálat 2014. évi költségvetési beszámolóját és a hozzájárulások elszámolását az 
alábbiak szerint elfogadja: 

 
A Védőnői Szolgálat költségvetését 3 734 000 forint bevétellel és 3 737 000 forint 
kiadással elfogadja, melyből a 2014. évi  működési kiadás 3 737 000 forint.  
Az Országos Egészségbiztosítási Pénztár (OEP) fedezi a védőnői szolgálat 2014. évi 
személyi juttatások, járulékok valamint a dologi kiadások Kisbágyon Község 
Önkormányzatát is érintő részét. Kisbágyon Község Önkormányzata 2014. évi védőnői 
szolgálathoz nem utalt támogatást, így elszámolási különbözet nem keletkezett. A 
bevétel és kiadások közötti 3 000 forint különbözet Palotás Község Önkormányzatát 
terheli. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Szabó Mihály polgármester 

 
 
IV. NAPIREND: 
 

Beszámoló a 2014. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról 
(beszámoló, a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Szabó Mihály polgármester: A 2014. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok 
ellátásáról szóló anyagot a testület tagjai megkapták, úgy gondolom, ez is nagyon alapos, 
mindenre kiterjedő, ahol szükséges táblázatokkal, számadatokkal alátámasztva.  A Szociális, 
Kulturális és Sport Bizottság előzetesen megtárgyalta a beszámolót, megkérem a bizottság 
elnökét mondja el a véleményüket. 
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Almási Lajos bizottság elnöke: A bizottság a beszámolót elfogadásra javasolja. Alapos, 
mindenre kiterjed. A családgondozó beszámolójához volt egy észrevétel, hogy a rendőrséggel a 
kapcsolattartás nem megfelelő, ezen javítani kell a jövőben. 
 
Szabó Mihály polgármester: A rendőrséggel kapcsolatosan elmiondanám, hogy Kapitány 
Úrral nagyon jó a kapcsolat, a jövőre vonatkozóan mindenképpen egyeztetni fogunk milyen 
módon gondoljuk és képzeljük el az együttműködést, ne legyen semmiféle fennakadás. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
beszámoló elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a beszámolót és az alábbi határozatot hozza: 
 

57/2015.(V.14.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete az Önkormányzat 2014. évi 
gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról szóló beszámolót elfogadja. 
 

 
V. NAPIREND: 
 

2014. évi belső ellenőrzési jelentés megtárgyalása, elfogadása 
(ellenőrzési jelentés a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Szabó Mihály polgármester: Az Universal Audit Kft. elkészítette a 2014. évi belső 
ellenőrzési jelentést. Az ellenőr a jövőre vonatkozóan megtette javaslatait, melyeket 
maximálisan figyelembe fogunk venni. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
jelentés elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 1 tartózkodással elfogadja a javaslatot és az alábbi 
határozatot hozza: 
 

58/2015.(V.14.) Képviselő-testületi határozat 
 

 Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete az Universal Audit Kft. által  
készített 2014. évi belső ellenőrzési jelentést elfogadja. 

 
 
VI. Egyebek: 
 
 
a.) Palotási Gyermeklánc Óvoda kérelme 
 
Krekács Istvánné óvodavezető: Azzal a kéréssel fordulok a képviselő-testület tagjai felé, 
hogy a gyermekeink egészségének védelme érdekében támogassák 2 db Parajd só-fluidizációs 
légtisztító berendezés beszerzését. A lehetőségről néhány hete értesültünk és ez ugyan nincs 
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tervezve a költségvetésben, de arra mindig ügyelünk, hogy takarékosan működjön az 
intézmény.  
Tekintettel arra, hogy egyre gyakoribb a felsőlégúti megbetegedés, allergiás, asztmás jellegű 
tünetek, hasznos lenne ilyen készülék elhelyezése a csoportszobákban. Egy készülék ára 
224.000.-Ft. Kértem a készülékről referenciaintézményeket, mindenhol nagyon jó véleménnyel 
vannak róla. Kérem a képviselő-testület hozzájárulását a készülékek beszerzéséhez. 
 
Hasznosi Norbert képviselő: Javaslom, hogy a sóberendezés beszerzésével kapcsolatos 
döntést halasszuk későbbi időpontra. Szeretném jobban megismerni ezeket a készülékeket, 
több információra van szükség. 
 
A képviselő-testület tagja egyhangúlag támogatják a javaslatot arra vonatkozóan, hogy a 
beszerzésre vonatkozó kérdést későbbi időpontra halasszák. 
 
 
b.) Palotási Gyermeklánc Óvoda pályázat benyújtása gyermekétkeztetés feltételeit javító 
fejlesztések támogatására 
 
Szabó Mihály polgármester: Foglalkozni kell mindenképpen a főzőkonyha kérdésével, mint  
kötelező önkormányzati feladatot ellátó intézmény fejlesztéssel, felújítással. A lehetőségeket 
nem igazán ismerjük még. 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: Tegnapi nap folyamán egy előzetes egyeztetést folytattunk 
polgármester úrral és intézményvezető asszonnyal. Azt átgondolva, hogy a főzőkonyhánál az 
ételszállításnak a módja jelenleg nem megfelelő, ez megoldható lenne a pályázat keretében, 
hogy a bejárat akadálymentesítés céljával kiépíthető lenne. Több olyan dolgot meg lehet oldani 
e pályázat keretében, amire eddig nem volt az önkormányzatnak, illetve az óvodának megfelelő 
forrása. Olyan építési beruházás, illetve konyhai eszközbeszerzés is megvalósítható lenne, amit 
erre az évre a költségvetésben a képviselő-testület részben jóvá is hagyott, valamint a jövő évi 
költségvetésben is tervezne óvodavezető asszony.  Tekintettel arra, hogy a korszerű 
táplálkozást segítő technológia fejlesztésére is lehet pályázni, ennek keretében a szükséges 
konyhai eszközök gépek beszerzésére is maximum az összköltség 50%-áig lehet igényt 
benyújtani. A pályázati szempontrendszernél szerepel, hogy adóerőképesség alapján mi a 
fejlesztési költség 95%-át nyerhetjük el, tehát 5 % önerő biztosításáról lenne szó. Előnyt jelent, 
hogy a szociális étkeztetés erről a főzőkonyháról működik. Egyébként is tervezett idei évre a 
konyhának a tisztasági festése, van ahol a vakolat le van mállva, az ÁNTSZ ellenőrzése 
kapcsán az volt a végső szakvélemény, hogy a vakolat és a mennyezet sürgős felújításra 
szorulnak, ezek részben most megoldhatóvá válnának. 
 
Szabó Mihály polgármester: Teljes konkrétumot még azért nem tudunk mondani, mert 
nagyon új még a kiírás, mindenképpen azt javaslom, hogy éljünk a lehetőséggel.  
A pályázat benyújtásának határideje 2015. május 29., ezért javasoltam az óvodai 
intézményfenntartó társulási tanács ülésén, hogy hozzuk meg a döntést arra vonatkozóan, hogy 
az óvodára adjuk be a pályázatot. A társulási tanács támogatja a pályázat benyújtását és 
felhatalmazta palotás Község Önkormányzatát a pályázat benyújtására. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
pályázat benyújtására vonatkozó javaslat elfogadását. 
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A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

59/2015.(V.14.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete támogatja a Palotási Gyermeklánc 
Óvoda főzőkonyhája és étkezője felújítására a gyermekétkeztetés feltételeit javító 
fejlesztések támogatására kiírt pályázat benyújtását. 

 
c.) Belterületi utak, hidak, járdák felújítása 
 
Szabó Mihály polgármester: Pályázat került kiírásra belterületi utak, hidak, járdák felújításár 
vonatkozóan, 85%-os támogatottsággal. Mindenképpen javasolt a Rákóczi, Nefelejcs és Határ 
utak szakaszainak aszfaltburkolattal való ellátása. Maximum 15 millió forint támogatásra lehet 
pályázni. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Mivel ezek önkormányzati pályázatok és az ebr rendszerben 
kerülnek feltöltésre, szükség van pályázatíróra? Szerintem ez ügyesen megoldható lenne. 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: Szükség lenne akkor egy olyan emberre, aki ezeket a feladatokat 
végzi, hiszen a napi feladatokat is el kell látnunk. 
 
Szabó Mihály polgármester: Mindenképpen járjuk körbe a témát, kérjünk ajánlatokat. Végső 
esetben a hivatali dolgozók közreműködésével is be tudjuk adni a pályázatot.  
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

60/2015.(V.14.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzati feladatellátások 
fejlesztések támogatására kiírt pályázatot benyújtja b) Belterületi utak, járdák, hidak 
felújítása alcélra a Határ út, Rákóczi út és Nefelejcs út felújítására 16.258.390 Ft 
összegben, amelyhez a szükséges saját forrás, 2.438.759 Ft  rendelkezésre áll és azt az 
önkormányzat biztosítja. 

 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására. 

 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Szabó Mihály polgármester 

 
 
d.) II. Palotási Tortafesztivál önkormányzati különdíj meghatározása 
 
Szabó Mihály polgármester: Korábban felvetődött, hogy a tortafesztiválra a képviselő-
testület is felajánl egy különdíjat.  
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Komáromi Tibor alpolgármester: Arra gondoltam, hogy mi a szakmai zsűri által 
meghatározott nyerteseknek finanszírozzuk a díjat, ha a bevétel ez nem fedezi, ezen kívül 
természetesen lehet még a különdíjat is. 
 
Szabó Mihály polgármester: Azt javaslom, hogy maradjunk a különdíjnál, egy kb. 10.000.-Ft 
értékű tárgyi jutalmat javaslok meghatározni. A zsűri tagjainak javaslom: Uhrin János, Majer 
Zsuzsanna képviselőket, dr. Tóth Gabriella jegyzőt és Vágó Attila külsős vendégünket. 
 
A képviselő-testület egyhangúlag egyetért a javaslattal. 
 
e.) Nógrád Megyei Értéktárba javaslatok 
 
Szabó Mihály polgármester: Az értéktárra vonatkozóan kérem a javaslatokat, van-e 
Palotáson olyan értékünk, amit javasolni tudunk a megyei bizottságnak, hogy vegyék fel a 
Megyei Értéktárba. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Nekem a helyi kézműves, mesterember, iparos ember 
kategóriában lenne javaslatom, az egyik Kerti Eszter iparművész, ékszerkészítő, a másik pedig 
Ambrus József kovácsmester, aki minden rendezvényen jelen van, olyan csodálatos dolgokat 
készít, ami nagyon egyedülálló. 
 
Szabó Mihály polgármester: Az Értéktár Bizottsággal egyeztetek, hogy ők ebbe a kategóriába 
megfelelnek-e. Ha igen, akkor javasolni fogjuk őket. 
 
 
Bejelentések: 
 
Majer Zsuzsanna képviselő: Óvodai szülők megkerestek, írásban beadták észrevételeiket, 
panaszaikat. A középső csoportban nincs megfelelő gyermekfelügyelet dadus hiánya miatt. A 
beosztott dajka kikerült a konyhára, így dadus nélkül maradt a csoport, a másik csoportban 
viszont a dadus mellet kisegítő is dolgozik jóval kevesebb létszámnál. Az iskola és az óvoda 
között nincs megfelelő kapcsolattartás, a tanítónő látogatási hiánya, mert nem tudnak időpontot 
egyeztetni, illetve az iskolalátogatás is hiányzik az óvoda részéről, a gyermek nem tudja, hogy 
hová fog kerülni. Az óvodai közösségi oldalán csak egy óvodai csoport képei szerepelnek, a 
másik csoport szülei is szeretnék látni a gyermekeit foglalkozás, kirándulás közben. Volt 
óvodai fényképezés, ahol felügyelet nélkül maradtak a gyermekek, szülői segítséget kellett 
igénybe venni. A Bozsik programban a Gödöllőre való szállítás sem volt biztonságos a 
gyermekek számára. Nem kellene szemet hunyni ezek felett a problémák felett. A 
megüresedett állásokat minél előbb be kell tölteni az óvodában. Nincs konyhai kisegítő, dajka 
helyettesít. Nevelési tanácsadóból fejlesztésre javasolt gyermekek fejlesztése elmarad, két 
óvónőnek is van képesítése a fejlesztésre, ezt ki kellene használni. Továbbá még jelezték, hogy 
az óvodai csoportokat sem jól kezelik az óvodában. 
 
Szabó Mihály polgármester: Szerencsés lenne a szülőknek az intézményvezetővel vagy a 
fenntartóval megbeszélni, jelezni a problémákat. A dajka kérdésben fordult hozzám 
óvodavezető asszony, két nap múlva megoldódott ez a probléma, kértem, hogy minél előbb 
legyenek kiírva a pályázatok a hiányzó álláshelyekre. A közösségi oldal úgy gondolom 
személyfüggő, ha egyik óvónő felteszi a képeket, nem biztos, hogy kötelező feltenni a másik 
óvónőnek is. A gyermekek szállítása valóban gondot okozott, reméljük jövőben ez nem fog 
előfordulni, elsősorban a biztonságra kell törekedni. Az óvoda-iskola kapcsolat meglepett, mert 



 9 

tavalyi évben is kaptunk arról tájékoztatást, hogy melyik napon vett részt az iskola részéről a 
majdani elsős pedagógus az óvodában, illetve melyik napon voltak iskolalátogatáson, eddig 
minden évben jellemző volt, természetesen erre rá fogok kérdezni. Az óvodai csoportok 
kialakítása szakmailag is vitatandó. 
 
Komáromi Tibor alpolgármester: Arról volt szó, hogy az élelmezésvezetői állás is meg lesz 
hirdetve, viszont már úgy tudom, hogy a státuszt már valaki betöltötte, a feladatot végzi és a 
betanítás már folyamatban van. Elhangzott, hogy nem biztos, hogy alkalmas a feladat 
ellátására, ezt is meg kell vizsgálni. 
 
Szabó Mihály polgármester: Ez az intézményvezető hatásköre, hogy kivel szeretne dolgozni 
ki az akit alkalmasnak tart, ebben nincs hatáskörünk. 
 
Komáromi Tibor alpolgármester: A szülők azt is említették még, hogy észrevették vannak 
gyermekek akiket nem hoznak ide. Visszaemlékszek az óvodalátogatásunkra, voltak érdekes 
megnyilvánulások az óvónők részéről. Ne csak pénzkérdés legyen a pedagógus részéről, hogy 
segítem a gyermeket vagy sem. Egyértelműen látni, hogy vannak gondok, a pedagógusok 
között is vannak gondok, amiket egymás között sem tudnak megoldani. Akkor léphet előre ez 
az óvoda, ha tudomásul veszik, hogy a szülőkért és a gyermekekért vannak, ezt ők tudják 
megoldani, ezt ott belül kell helyretenni.  
Az óvodába mindenképpen olyan élelmezésvezető kell, aki rugalmas, aki meg tudja valósítani 
az elképzeléseinket. 
 
Szabó Mihály polgármester: Természetes, ez kötelességünk, hogy ezeket a problémákat 
kivizsgáljuk, tegyünk azért, hogy pozitív változás legyen.  
Jelenleg az óvodában nincs élelmezésvezető, viszont el kell végezni a feladatokat, melyet 
jelenleg plusz feladatként belső személlyel old meg az intézményvezető, a pályázatot ki kell 
írni. 
 
Komáromi Tibor alpolgármester: Orvosi rendelő parkolással kapcsolatban kérdezném, hogy 
hol lesznek kialakítva a parkolók, úgy hallottam, hogy kint az út szélén. Javasolnám, hogy bent 
a telken megfelelő hely lenne parkoló kialakítására, ezzel a kinti útszakaszt tudnánk 
mentesíteni. 
 
Majer Zsuzsanna képviselő: A buszok már nem parkolnak a templom melletti területen, de 
még az autók továbbra is ott parkolnak szabálytalanul, így csak részben oldottuk meg a 
problémát. 
 
Szabó Mihály polgármester: Huzamosabb ideig már nem állnak ott az autók. Valóban, 
amikor mennek a gyermekekért felveszik őket, de már huzamosabb ideig nem parkolnak. 
A Bajcsy-Zsilinszky úton az orvosi rendelő előtt parkolók vannak kialakítva. 
 
Szabó Mihály polgármester megköszöni a képviselők részvételét a nyilvános testületi ülést 
bezárja, munkáját zárt ülés keretében folytatja. 
 
 

Kmf. 
 
                 Szabó Mihály sk                              dr. Tóth Gabriella sk 
                  polgármester                                                                            jegyző 


